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1. Uvodna riječ gradonačelnika 
 
Prema odredbama Statuta Grada Korčule, gradonačelnik je obvezan dva puta godišnje podnijeti 
izviješće o svom radu Gradskom vijeću. 
 
Predmetno izvješće se odnosi na period od 01.07.2015 do 31.12.2015. 
 
Nakon što je u izviješću za prvih šest mjeseci 2015. godine, odnosno prva tri mjeseca mandata opisano 
u kratkim crtama zatečeno stanje u Gradskoj upravi i Gradskim ustanovama, te u KTD Hober, u ovom 
izviješću se nalaze i mjere koje su poduzete u predmetnom razdoblju kako bi se zatećeno stanje 
poboljšalo.  
 
U dvanestom mjesecu je donesen Proračun za 2016. godinu što je omogućilo normalan rad i planiranje 
projekata. 
 
 

2. Stanje u Gradskoj upravi, ustanovama i društvima u vlasništvu Grada 
 
Gradska uprava 
 
Rad Gradske uprave je opterećen neriješenim predmetima koji se gomilaju godinama u svim odijelima. 
Povezanost i koordiniranost rada na svim razinama je loša. Odnos Gradske uprave sa ustanovama, a 
posebno sa KTD Hober  i TZ Grada, dovodi u pitanje funkcioniranje osnovnih funkcija u samom Gradu. 
 
Odnosi između odjela uprave, te između Gradske uprave i ustanova-društava su opterećeni 
višegodišnjim načinom rada i nataloženim lošim prvenstveno međuljudskim odnosima. 
 
Gradska uprava u ovakvom stanju ne može odgovoriti na izazove koji pred njom stoje i u budućnosti 
nam predstoji ozbiljan posao preustroja i modernizacije rada, kako bi Gradska uprava bila pokretač i 
koordinator razvoja  Grada a ne kočničar istog. 
 
Mišljenja sam da je osnovni razlog ovakvom stanju u Gradskoj upravi, način na koji je sama uprava 
funkcionirala u prijašnjem razdoblju, a posebno za vrijeme funkcioniranja starog Poglavarstva kada je 
sama uprava bila tek puki servis i izvršitelj naloga dobivenih od strane Poglavarstava. 
 
Današnji zakonski okvir stavlja pred pročelnike puno veću odgovornost i zahtjeva veći stupanj 
samostalnosti i inicijative. Sa ovakvom mišlju se treba krenuti u preustroj Gradske uprave, a za što će 
zasigurno trebati vremena i sredstava. Naravno nije poželjno u tako ozbiljan i zahtjevan posao ići sa 
pola mandata pa ću se u svom budućem radu usredotočiti na poboljšanje odnosa među odjelima i 
njihovoj koordinaciji, kako međusobno tako i sa ustanovama-društvima. 
 
KTD Hober 
 
KTD Hober je najvažnije društvo u vlasništvu Grada, zaduženo za normalno funkcioniranje i pružanje 
komunalnih usluga kako samom Gradu tako i našim sugrađanima.  
 
Stanje u kojem sam zatekao društvo na prvi pogled je bilo idealno, kako u financijskom tako i 
organizacijskom dijelu, po riječima tadašnjeg direktora nikad bolje. Međutim, stanje je u stvarnosti bilo 
alarmantno. 
 
Osim gradonačelnika kao predstavnika Grada, odnosno Skupštine društva, nitko u Gradskoj upravi nije 
bio upoznat sa stanjem i funkcioniranjem samog društva. Možda je to zakonski uredu, ali kada znamo 
da smo mala sredina te da je za napredak nužna suradnja i koordinacija, takvo stanje je zabrinjavajuće.  
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Prostorije i oprema sa kojima je društvo obavljalo svoju djelatnost su se nalazili u pred raspadnom 
stanju. Uredi u neadekvatnom stanju za ovakvu djelatnost, radni uvjeti za zaposlenike očajni. 
Prostor stare škole na Dominću, dobiven od strane Grada u uporabnom stanju, sada je sličio na objekat 
sa prve crte bojišnice. Sredstva i oprema koja se u objektu nalazila razbacana kao da je na smetlištu, a 
ne skladištu.  
 
Kamioni društva su se nalazili na više lokacija, a stanje i izgled samih vozila je bilo, da budem blag, 
zapušteno. 
 
Kanalizacijski sustav na Dominću je bio pred raspadom i takovo je stanje bilo već duži niz godina. Ništa 
bolja situacija nije ni na drugom dijelu kanalizacijskog sustava na Puntinu. 
Stanje sa naplatom i funkcioniranjem parkinga kako na rivama tako i u gradskoj garaži je funkcioniralo 
na po meni nezadovoljavajući način. 
 
Prema mišljenju tadašnjeg direktora, za sve ove nedostatke je odgovornost prvenstveno na Gradu, sa 
čime se ja nisam mogao složiti, pa nastavno na takova naša razmimoilaženja u viđenju stanja u društvu 
daljnja suradnja na ovim pozicijama nije bila moguća. Nakon isteka četverogodišnjeg ugovora, isti sa 
tadašnjim direktorom nije bio produžen, već je na mjesto direktora KTD Hober imenovan gospodin 
Ivan Ćenan. Ova promjena je u vrlo kratkom razdoblju donijela ogroman napredak, a što će biti vidljivo 
iz izvješća KTD Hober za 2015. godinu.  
  
TZ Grada Korčule 
 
Odnosi TZ i Grada su već duže razdoblje opterećeni neriješenim međusobnim odnosima. Dug TZ 
prema Gradu s osnove boravišne pristojbe, prostor u kojem djeluje TZ, kuća Marka Pola, neki su od 
njih. 
 
Tijekom izvještajnog razdoblja obavljen je veći broj sastanaka sa temom rješavanja ovih pitanja te su 
se ponudila rješenja istih. 
 
Način na koji je do sada djelovala TZ usko je bio povezan sa stanjem u HTP Korčula. Nadam se da će 
dobri rezultati HTP-a dovesti do većih prihoda TZ, te samim time i boljeg rada na promociji Grada 
Korčule kao destinacije.  
 
KORA d.o.o. 
 
Kora je u promatranom razdoblju ojačana kadrovski i sada je spremna ispuniti onu prvenstvenu 
zadaću, a to je da za Gradske razvojne projekte nađe odgovarajuće izvore financiranja i prikladne 
mjere na koje će sa istim projektima aplicirati. 
 
Nužna je koordinacija Kore kako sa Gradskom upravom, tako i sa ustanovama i društvima u Gradskom 
vlasništvu, kako bi se apliciralo na što više mjera i povuklo što više sredstava te  iskoristili razvojni 
potencijali koje naš Grad ima. 
 
Sljedeće razdoblje bi trebalo donijeti i mnogo veće projekte za što mislim da su Grad i Kora spremni. 
 
 
3. Popis važnijih akata gradonačelnika, koje je donio, odnosno predložio u predmetnom   
     razdoblju 
 
a) Kao ovlašteni predlagač, gradonačelnik je podnio Gradskom vijeću donošenje sljedećih općih akata: 
1. Odluku o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Korčule 
2. Odluku o raspisivanju izbora za članove vijeća gradskih kotara i mjesnih odbora na području Grada   
    Korčule 
3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2015. godinu 
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4. Program javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2015. godinu 
5. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2015. 
6. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada Korčule za 2015. godinu 
7. Odluku o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2015. godinu 
8. Proračun Grada Korčule za 2015. godinu 
9. Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2015. godinu 
10. Odluku o donošenju Dopune Prostornog plana uređenja Grada Korčule 
11. Odluku o privremenoj zabrani građevinskih radova tijekom turističke sezone na području Grada   
       Korčule 
12. Odluku o izmjeni odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Korčule 
13. Odluku o osnivanju postrojbi civilne zaštite Grada Korčule 
14. Odluku o izmjeni Odluke o održavanju i izgradnji nerazvrstanih cesta na području Grada Korčule 
15. Program javnih potreba u športu Grada Korčule u 2015.godini 
16. Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule 
17. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2016. godini 
18. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za razdoblje   
       2016.-2019. 
19. Odluku o donošenju Plana razvoja ruralnog turizma Grada Korčule 2015.-2020. 
 
b) Kao ovlašteni donositelj akata (koji nisu opći akti), gradonačelnik je donio: 
1. Odluku o izmjenama Odluke o utvrđivanju plaća zaposlenicima ustanova u vlasništvu Grada Korčule 
2. Plan nabave Grada Korčule za 2015. godinu 
3. Plan prijma u službu za 2015. godinu 
4. Zaključak o osnivanju Povjerenstva za prostorno planiranje 
5. Odluku o visini i načinu plaćanja naknade za izdavanje dozvole za obavljanje autotaksi prijevoza 
6. Odluku o sadržaju i načinu vođenja upisnika izdanih dozvola za obavljanje autotaksi prijevoza 
7. Odluku o obliku i sadržaju dozvole za obavljanje autotaksi prijevoza 
8. Odluku o izmjeni Odluke o visini i načinu plaćanja naknade za izdavanje dozvole za obavljanje 
autotaksi prijevoza 
9. Izmjene i dopune Plana nabave Grada Korčule za 2015. godinu 
10. Rješenje o imenovanju stalnog sastava Izbornog povjerenstva.  

 
 
4. Projekti 

 
Gradski muzej 
 
Stanje u kojem djeluje naš Muzej je nezadovoljavajuće. Nastavno na tu spoznaju su i financijski 
rezultati, koji su iz godine u godinu sve lošiji. Grad je izradio projekt za obnovu zgrade Muzeja te već 
dugi niz godina pokušava na razne načine doći do sredstava za obnovu iste. 
 
U 2015. godini je Grad od Ministarstva kulture dobio tristo tisuća kuna za obnovu te su se sredstva 
željela utrošiti u sanaciju krova Muzeja. 
 
Grad je raspisao javni natječaj i izabrao izvođača radova. Montirana je i skela na objektu te se trebalo 
početi sa radovima kako bi isti bili završeni do kraja tekuće godine i odobrena sredstva utrošena. 
Međutim od strane Konzervatora nije odobren početak radova zbog njihovog nezadovoljstva 
ponuđenim rješenjem krovišta. Odobrenje Konzervatora je stiglo prekasno, ožujak 2016. godine, i 
predmetni radovi nisu mogli biti izvršeni te su nam odobrena sredstva propala. 
 
To nas nije pokolebalo već smo u suradnji sa DUNEA-om, prijavili obnovu cijelog Muzeja, a investicija 
je na razini preko osam milijuna kuna, i nadamo se da će nam sredstva biti odobrena te da ćemo moći 
obnoviti čitav objekt na zadovoljstvo svih nas i naših gostiju. 
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Gradski park 
 
Uspješno je završena izgradnja dječjeg igrališta i obnova rasvjete u gradskom parku. Izvedeno rješenje 
je naišlo na odobravanje sviju, a najviše djece koja svakodnevno koriste dječje igralište. 
Sam park sada izgleda puno urednije i atraktivnije, a  tek uređenjem prostora Liburne će doći do 
punog izražaja. 

 
Kuća Marka Pola 

 
Nakon obavljenih hitnih radova sanacije i odrađene sezone, pristupili smo izradi glavnog projekta 
obnove kuće Marka Pola. Prema odobrenom idejnom rješenju arh. Ivo Vojnović je napravio glavni 
projekt i nadamo se da ćemo do ljeta 2016. godine ishoditi sve potrebne suglasnosti te imati spreman 
projekt za realizaciju. 

 

5. Ostale aktivnosti gradonačelnika 
 
U predmetnom razdoblju odrađene su i slijedeće aktivnosti: 
- 10. srpnja - sastanak s povjerenikom EU za energetiku i sudjelovanje na otvaranju Ljetnih igra  
u Dubrovniku 
- 5. kolovoza - sudjelovanje na obilježavanju Dana pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih 
branitelja u Kninu 
- 24. kolovoza - sastanak u Županiji vezano za uređenje rive pod Sv. Nikola i problematike   
vezano za rotor 
- 28. kolovoza - sastanak u Hrvatskim vodama na temu - novi zakon o vodama i sudjelovanje na  
 svečanoj sjednici Općine Vrlika  
- 11. – 13. rujna - održani VI Dani Petra Šegedina 
- 14. rujna - održan je svečani sastanak kojim se proslavilo 5 godina Sporazuma o prijateljstvu   
između Grada Korčule i Yangzhou (Narodna Republika Kina)  
- 17. – 20. rujna - sastanka u Ministarstvu prometa i infrastrukture vezano za zgradu ex Žuva i   
pitanje koncesije za Ledu. Sudjelovanje na Vinkovačkim jesenima. 
- 12. – 15. listopada - posjet Bruxelles s delegacijom Dubrovačko neretvanske županije  
- 23. listopada - u Klisu sastanak Hrvatske udruge povijesnih gradova vezano za revalorizaciju   
 stare gradske jezgre 
- 5. studeni - u Zagrebu sastanak s ministrom kulture u svezi prijavljenih projekata Grada,   
Baroknog festivala i filmskog festivala 
- 11. – 14. studenog - posjet Pakracu u sklopu projekta Grad Korčula prijatelj poduzetnika 
- 16. -21. studenog - Vukovar – Tuhelj sudjelovanje  na proslavi Dan sjećanja na žrtvu Vukovar i   
skupštini Udruge gradova 
16. prosinca - održan sastanak s veleposlanikom Republike Indonezije u RH. 
 

 

                                                                                                                                                           GRADONAČELNIK 
                                                                                                                                             Andrija Fabris ing. 


